



Buletin

Zulkaedah 1443/ Jun 2022

ACIS

Sejarah Kejayaan Terbesar Umat Islam Di Rantau Laut Hitam

eISSN 2600-8289



9 77 2 600 8 2800 1

Lawatan Penanda Aras ACIS Zon Selatan 2022

Oleh:

Suhaila Sharil

Pensyarah, Akademi Pengajian Islam Kontemporari (ACIS), UiTM Cawangan Negeri Sembilan, Kampus Rembau

Siti Aishah Binti Sokhibul Fadil

Pensyarah Kanan, Akademi Pengajian Islam Kontemporari (ACIS), UiTM Cawangan Negeri Sembilan, Kampus Kuala Pilah



KUALA PILAH 31 Mei 2022, Satu Program Lawatan Penanda Aras ACIS Zon Selatan telah diadakan di UiTM Kuala Pilah dengan dihadiri oleh delegasi pensyarah Akademi Pengajian Islam Kontemporari UiTM Cawangan Melaka. Seramai 31 orang pensyarah terlibat daripada kedua-dua UiTM Cawangan tersebut. Lawatan dimulakan dengan ucapan aluan oleh Pengerusi Majlis iaitu Dr. Muhammad Firdaus bin Abdul Manaf dan diikuti dengan bacaan doa oleh Dr. Mohd Kamel Mat Salleh.



Antara objektif Lawatan Penanda Aras ACIS Zon Selatan dinyatakan seperti berikut:

1. Berkongsi idea dan kepakaran dengan menggabungkan jalin prestasi organisasi kampus
2. Merancang, menyelaraskan dan berkolaborasi dalam pelbagai program melibatkan Hal Ehwal Akademik, Hal Ehwal Pelajar, Perundingan, Penerbitan, Konferensi dan lain-lain
3. Pemurnian budaya kerja cemerlang dalam kalangan Pengurusan ACIS bagi memacu kecemerlangan dan keberkesanan tadbir urus organisasi.

Program Lawatan diteruskan dengan ucapan aluan oleh Ketua Pusat Pengajian Akademi Pengajian Islam Kontemporari UiTM Cawangan Negeri Sembilan iaitu Ustazah Siti Aishah Binti Sokhibul Fadil dengan membentangkan Carta Organisasi ACIS UiTM Cawangan Negeri Sembilan, Carta Organisasi Pengurusan Halal IC120 UiTM Cawangan Negeri Sembilan, Program-Program Akademik, Program MoU dan MoA, Program kakitangan ACIS, Jumlah pelajar berdaftar IC120 dan alumni, Pencapaian Program IC120, Penyelidikan dan penerbitan, Plus Tahfiz, Kepimpinan pelajar IC120 dan Promosi Program dan pascasiswazah. Selain itu, program diteruskan dengan sesi taaruf dan taklimat oleh Ketua Pusat Pengajian Akademi Pengajian Islam Kontemporari UiTM Cawangan Melaka iaitu Dr. Dziauddin bin Sharif. Beliau membentangkan carta organisasi ACIS UiTM Cawangan Melaka, Program Diploma Muamalat IC110, Program Plus Tahfiz, Program Pasca Siswazah, Pencapaian ACIS 2021/2022, Aktiviti ACIS 2021/2022, MoU dan MoA, Libat Urus Masyarakat dan Pemegang Tauliah Mengajar.





Kemudian, sesi percambahan taklimat dimulakan oleh Ustaz Hisam Satari yang menyatakan konsep Collaborative teaching and Learning telah dibuat sebelum ini di peringkat zon contohnya vetting soalan di peringkat zon bersama Negeri Melaka, Terengganu, Sarawak dan Negeri Sembilan. Program IC120 juga telah berdaftar bersama ACIS Cawangan Sarawak untuk kod IMU bagi sesi kolaboratif ini. Setakat ini, kolaboratif yang telah dibuat adalah membuat soalan bersama dan mengajar bersama telah menjadi amalan ACIS. Seterusnya turut dibincangkan juga adalah mengenai penganjuran dana dan aktiviti sukan. Terdapat juga cadangan berkenaan Pasca Siswazah daripada Dr. Nursafra Mohd Zhaffar berkaitan kolaborasi bersama JPN Melaka dan Negeri Sembilan untuk melantik jawatankuasa di peringkat ACIS Zon Selatan kerana sektor Pendidikan Islam seperti guru-guru adalah peluang untuk ACIS menjadikan mereka sebagai pelajar pasca siswazah dengan mewarwarkan iklan mengenai bidang-bidang kepakaran yang ditawarkan di peringkat ACIS.



Prof Madya Dr S Salahudin Suyurno menyatakan bahawa Jawatankuasa Pengurusan Siswazah perlu membuat strategi untuk mengembangkan ACIS di Peringkat Pasca Siswazah contohnya seperti Penyelia Bersama. Jika sebelum ini tugas hakiki pensyarah hanya mengajar namun kini pensyarah dikehendaki untuk mengeluarkan penerbitan dan penyelidikan berdasarkan KPI Universiti. Hasil dari makluman tersebut, Prof. Madya Dr. Abdul Halim Ramli menegaskan bahawa Pasca Siswazah baru sahaja ditawarkan kepada kampus/pihak cawangan iaitu pada tahun 2020 dan berlakunya perubahan dari segi proses yang perlu diikuti oleh cawangan.

Maka, Dr. Mohd Khairul Azhar Meerangani bersetuju dan membuat pemakluman bahawa Pihak IPSIS juga telah membuat promosi untuk Pengajian Islam oleh itu dicadangkan agar dianjurkan Kolokium Penyelidikan Siswazah Zon Selatan dan ACIS menjadi penganjur bagi program ini. Ustazah Siti Aishah menerangkan bahawa auditor pernah bertanya mengenai promosi program justeru promosi program yang sedia ada sebelum ini dibuat secara bersama dan selepas ini boleh dicadangkan untuk membuat promosi program pasca siswazah serta diploma contohnya Jom kenali ACIS Zon Selatan bagi pasca siswazah dan diploma. Terdapat juga cadangan daripada Dr. Mohd Faizal P Rameli mengenai penjana pendapatan berkaitan Buku Latihan Industri pelajar IC120 untuk dipasarkan kepada cawangan-cawangan yang memerlukan.



Selain itu, program ini turut membincangkan mengenai cabaran-cabaran kepada pihak pengurusan ACIS Cawangan yang dikemukakan oleh Dr. Mohd Zaid Mustafar. Hal ini mengenai kerjasama daripada pengurusan di Peringkat ACIS UiTM Shah Alam untuk proses dokumentasi dan dicadangkan supaya pihak pengurusan membuat Carta Alir Program Baru. Proses dokumentasi ini juga diterangkan dengan lebih lanjut oleh Ustazah Nuruul Hidayah binti Mansor yang merupakan Koordinator Program Diploma Pengurusan Halal. Beliau menceritakan pengalaman apabila terlibat dalam proses dokumentasi IQA02 dengan beberapa penambahbaikan.



Prof. Madya Dr. Abdul Halim Ramli menyatakan bahawa ACIS perlu menggilap dan melahirkan kepakaran dari sudut memantapkan jawatankuasa OBE dan memantau perjalanan program agar selari dengan industri dan boleh mengemukakan kaji selidik kepada alumni untuk melihat kekurangan program bagi penambahbaikan serta

memperkuhkan pasca siswazah. Perkara ini turut disokong oleh Ustaz Hisam Satari dan berharap agar Prof Madya Dr S Salahudin Suyurno dapat membantu pengurusan fakulti apabila berada di peringkat pengurusan tertinggi bagi memastikan setiap cawangan tidak merasakan kehilangan arah untuk mendapatkan dokumentasi berkaitan program.

Selain itu, Prof Madya Dr S Salahudin Suyurno turut menyuarakan pandangan mengenai kebajikan kakitangan dengan menggalakkan kepada semua kakitangan Part Time Full Time (PTFT) untuk menyambung pengajian di peringkat Ijazah Kedoktoran agar memudahkan untuk pentadbiran mengisi kekosongan perjawatan apabila dibuka kelak. Turut dibincangkan juga program baru yang boleh diwujudkan untuk melebarkan sayap ACIS selari dengan keperluan industri semasa selain daripada letter of intent (LOI) dan Memorandum of Understanding (MoU). Semoga hasil daripada Lawatan Penanda Aras ACIS Zon Selatan 2022 berjaya menubuhkan Jawatankuasa Bersama Peringkat ACIS Zon Selatan dan berkongsi sebanyak mungkin dokumentasi serta kolaborasi bersama program Pasca Siswazah.



Program Lawatan Penanda Aras ACIS Zon Selatan 2022 ini ditutup dengan sesi penyampaian cenderahati kepada Ketua Pusat Pengajian Akademi Pengajian Islam Kontemporari UiTM Cawangan Melaka dan delegasinya serta penyampaian cenderahati kepada Ketua Pusat Pengajian Akademi Pengajian Islam Kontemporari UiTM Cawangan Negeri Sembilan. Akhir sekali, program diakhiri dengan sesi bergambar dan jamuan makan kepada semua delegasi. Jutaan terima kasih dan setinggi penghargaan diucapkan kepada semua pensyarah yang terlibat.

